

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/049 「學校旅行日」

敬啟者:

本校將於 10 月 19 日(星期四)舉行學校旅行。此活動有助促進師生關係,增進同學情誼, 培養互助合作的群體精神;以及豐富學生的學習經歷。活動詳情如下:

(一)旅行地點

級別	地點
中一至中三	獅子山公園
中四至中六	大美督燒烤場

(二)集合時間及放學時間

集合時間:上午八時十五分

集合地點:本校禮堂

回程時間:下午三時三十分

解散地點:本校操場 交 通:旅遊巴 費 用:\$30

服 飾:整齊運動服或已審批的班衫

備 註:1) 所有學生必須乘搭學校的旅遊巴,返回學校後方可解散。

2) 旅行翌日(10月20日)為學校假期,當天不用上課。

(三)請假或留校安排

旅行當日,學生如遇身體不適以致不能出席活動,應立刻致電回校,按學校程序請假,並於復課日將家長信及醫生證明文件交回學校辦理告假手續。另外,若因遲到而未能參與旅行者,必須回校到圖書館參與學習活動至下午4:10。

(四) 惡劣天氣、交通或其他特別情況

若旅行期間,遇上惡劣天氣、交通或其他特別情況,以致旅行要臨時終止,老師將安排學生留在安全地方,待天氣或交通情況有所改善,才盡快讓學生返回家中。

如有查詢,請致電 2461 1555 與課外活動主任麥斐老師聯絡。

此致 貴家長



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年十月九日



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/049 School Trip

Dear Parents/Guardians.

Our school will be organizing a school trip on 19 October (Thursday). This activity aims to promote teacher-student relationships, enhance camaraderie among students, foster a sense of teamwork and cooperation, and enrich students' learning experiences. The details of the activity are as follows:

1. School Trip Venue

Form	Venue
Form One to Form Three	Lion Rock Park
Form Four to Form Six	Tai Mei Tuk Barbecue Area

2. Meeting time and Ending time

Meeting Time: 8:15 AM

Meeting Location: School Hall

Return Time: 3:30 PM

Dismissal Location: School Playground

Transportation: By Bus

Cost: \$30

Attire: Neat sportswear or approved class shirt

Notes:

- 1. All students must take the school's bus and can only be dismissed upon returning to the
- 2. The day after the trip, 20 October, is a school holiday and there will be no classes that day.

3. Absence or stay at school arrangements

On the day of the trip, if a student is unable to attend the activity due to illness or any health issues, they should immediately call the school, follow the school's procedures for taking leave, and submit a parent letter and a medical certificate upon returning to school to complete the leave application process. Moreover, students who are unable to participate in the trip due to lateness must return to the library for learning activities until 4:10 PM.

4. Inclement Weather, Transportation, or Other Special Circumstances

If inclement weather, transportation issues, or other special circumstances arise during the trip, causing the trip to be temporarily terminated, teachers will arrange for the students to stay in a safe place until the weather or transportation conditions improve, and then facilitate their return home as soon as possible.



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Should you have any enquiries, please contact Mr Mak Fei, Director of Extracurricular Activities at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal